
Z DRUGE OBČINSKE KANDIDACUSKE.KONFERENCE

Določeni so kandidati
za vodilne dolžnosti

Potem, ko so delegati (zbrali so se v 82 odstotnl
ndeležbi) dntge občmske kandidacijske konference spre-
jeli postovnik o deln in poslušali uvodno poročiJo o
opravljenih kandidacjjskih aktivnostih med prvo in diu-
go kandidacijsko konferenco (izvleček iz poročib pred-
sednika OK SZDL Dnga Cernoša objavljamo posebcj),
Je stekb tazpnva. , > -

Jaoez Vidmar je v svoji razpravi opozoril na nedosled-.
nost predlagateljev (Socialistične zveze) pri pripravi
obrazložitev tako za delegate družbenopolitičnega zbora
(lista je bila objavljena v zadnji številki našega glasila)
kot tudi za ostale nosilce delegatskih funkcij v mestu io
republiki. Kritično je podčrtal dejstvo, da v obrazložitvah
še vedno prevladv.jejo podatki kaj kdo je namesto, da bi
poudaijali ustvarjalne prispevke posameznikov, pri ti-
stih, ki so udeleženci NOV pa naj bi predstavili tudi
njihov prispevek v tem medvojnem času. PriCa smo bili
nedoslednostim in napakam tudi pri objavljanju osnovnih
podatkov. Menii je. da naj se dobronamerna kritika v
bodote upošteva. Jože Zakonjšek iz KS Milan Česnik je
skošal (podrobne analize še niso izdelali) opozoriti na
napake slabie volilne udeležbe v KS Milan Cesnik, če-
mur po prvih oceoah »botruje« razmeroma visok starost-
ni sestav volilcev. Rudi Fniian iz KS Malči Belič pa je
opozoril na nesprejemljivost podražitev nekaterih živil
neposredno pred volitvami, kar je med ljudmi povzročilo
precej razbuijenja. Pa vendar so ob tem volilci pokazali
veliko mero zaupanja in volje ter prizadevnosti naSi
družbeni ureditvi.

Delegati so nato razpravljali o dodatnih predlogih za
možne kandidate. Z ozirom na to, da Ignac Rozina po
danih podatkih ni delegat v temeljni sredini, je konferen-
ca potrdila nov predlog za predsednika zbora združenega
dela občinske skup&ine. Predlagana je Vera Vaiant iz
DO Mercator. Na predlog Srednje šole za računalništvo,
ki je evidentirala Franca Krumbergerja za delegata v
zveznem zboni in GOP Traovo, ki je prav tako evidenti-
rala za delegata v zveznem zboru Mirka Stuparja, se je
konferenca izrekla za oba predloga. Delegati so potrdili
tudi dodaten predlog. da se namesto Marka Rainerja
predlaga za predsednika mestne skupnosti za zaposlova-
nje Ljubica Jugovit.

Nato je steklo glasovanje. Domala soglasno so bili
izglasovani vsi kandidati za vodilne funkcije v skupščini
občine in skupS£inah SIS. Po krajkm poročilu predsedni-
ka OK SZDL Draga Čeraoša o opravljenih postopkih za
vodstvo in člane izvršnega sveta skupščine občine Ljub-
Ijana Vič-Rudnik, je mandator Borut Mišica predstavil
sestavo izvršnega sveta. K tej točki dnevnega reda raz-
prave ni bilo. Prav tako je brez razprave stekla obravna-
va in glasovanje o enotnem seznamu kandidatov za dele-
gate zveznega zbora skupščine SFRJ z obmoija občine.
Na ta seznam so bili soglasno uvrščeni Natan Bcmot,
Marjan Rožtt, Božo Kovač, Franc Knimberger in Mirko
Stupar.

Ob obravnavi predlogov za vodilne funkrije v republi-
ki sta podala pripombi delegata iz KS Ig (zakaj se ne
upoftva princip odprtih list - npr. za predsedstvo SRS;
bilo mu je pojasnjeno, da zaprto listo določa zakon) in
DK 28 - visokošolski zavodi (ne stnnjajo se z nadnom
izbora možnih kandidatov za predsednika reubliške izo-
braževalne in raziskovalne skupnosti). Z nekaj vzdržani-
tni in proti glasovi posameznih kandidatov, so bi!i predlo-
gi za kandidate v republiki izglasovani z veliko vefino.
Domala soglasno so bili nato izglasovani tudi kandidati
za vodilne dolžnosti v skup&ini mesta Ljubljane in mest-
nih SIS. Z izvolitvijo 15 delegatov, ki se bodo udeležili
mestne kandidacijske konference je bila druga obfinska
kandidacijska konferenca sklenjena.

Brald!
VSE O OPRAVLJENIH VOLITVAH

VKLJUČNO Z OBRAZLOŽITVAMI O
KANDIDATIH ZA VODILNE DOLŽNO-
STI V SKUPŠČINI OBČINE TER OBČIN-
SKIH SKUPŠČINAH SIS TER SESTAVI
IZVRŠNEGA SVETA OBJAVLJAMO NA
STRANEH 2, 3 in 4.


